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Verslag 

 
Aanwezig: Johan Permentier (SPBO), Annelies Van Geyte (ACDL), Jens Maenhout 
(HALE), Erwin Scheys (ACKO), Hilde Muls (AVT), Pieter Verhelst (RAM), Owen 
Malone (VAL), Liesl Van Barel (VAL - verslag) 
Verontschuldigd: Jolien De Cock (OEH) 
Afwezig: Peter Wijns (ACHL) 

1 Hervorming PUP-MIN: beslissing omtrent stemming AV 

In tegenstelling tot wat in het laatste verslag van 13 januari werd gepubliceerd is er na intern 
overleg besloten om tijdens de Algemene vergadering van 22 maart alsnog geen nieuw debat en 
nieuwe stemming te voorzien. Argument hiervoor: tijdens de BAV zijn alle voorgestelde principes 
goedgekeurd waardoor de beleidscommissie jeugd het mandaat heeft om verdere beslissingen 
met betrekking tot de hervormingen te nemen. Hierbij evenwel rekening houdend met de punten 
waarvoor geen meerderheid was. 
 
2 punten waarover een nieuw voorstel noodzakelijk was werden tijdens deze vergadering dan 
ook beslist. 

- Hoogte hoogspringmat: Voor Pupillen en Miniemen zal de hoogspringmat verplicht 
volgende minimale afmetingen moeten hebben: 5mx3mx50cm. Daarnaast adviseert de 
commissie om een maximale hoogte van 80cm te voorzien bij wedstrijden voor Pupillen 
zodat zij de schaarsprongtechniek kunnen uitvoeren dewelke ook de voorkeur geniet. 
Organisatoren worden ook aangeraden om de mathoogte van de wedstrijd te vermelden 
in atletiek.nu zodat atleten hierop kunnen anticiperen. 

- Verminderen tijdsduur wedstrijd hoogspringen: Om de wedstrijdduur bij hoogspringen 
te kunnen verkorten moet het totaal aantal sprongen beperkt worden, hiervoor zijn een 
beperkt aantal mogelijkheden. Daar tijdens de BAV het voorstel van 5 hoogtes niet werd 
goedgekeurd heeft de commissie beslist om per hoogte maximaal 2 pogingen toe te 
staan. 

 
Bijkomend geven we aan organisatoren de mogelijkheid om disciplines gemengd te organiseren, 
dus zowel jongens als meisjes tegelijk. Dit is geen verplichting en het kan niet worden 
georganiseerd bij hordenwedstrijden voor Miniemen. Alle uitslagen blijven ook afzonderlijk 
evenals de eventuele organisatie van podia. 

2 Hervorming PUP-MIN: AAS criterium 

De organisatoren van het AAS-criterium krijgen de toelating om in het zomerseizoen 2025 hun 
wedstrijden te organiseren voor KAN-BEN, PUP-MIN én CAD. Dit is reglementair momenteel in 
principe niet toegelaten omdat PUP-MIN-CAD vallen onder een format van Open meeting met 
Jeugd. Evenwel daar er wordt voorgesteld om jeugdmeetings toe te laten ook een aanbod voor 
Cadetten te voorzien (vrijblijvend) en daaraan ook een wedstrijd KAN-BEN aan te koppelen werd 
door de Raad van bestuur beslist om dit als testorganisaties voor het AAS-criterium toe te staan. 
De wedstrijden voor cadetten moeten evenwel nog steeds georganiseerd worden volgens de 
bestaande reglementen met oa windmeting en 6 pogingen voor beste 8 atleten tijdens 
kampnummers. 

3 Hervorming PUP-MIN: Indoorwedstrijden 

De commissie is van oordeel dat wedstrijden indoor volgens hetzelfde principe moeten kunnen 
georganiseerd worden als outdoorwedstrijden. Het moet voor atleten dus ook indoor mogelijk 
zijn om maximaal 4 disciplines te beoefenen op een tijdspanne van 3u. 
Er zijn evenwel een aantal indoorlocaties waar de organisatie van 4 disciplines praktisch (bijna) 
onmogelijk is daarom is het voor indoororganisatoren toegelaten om het aanbod te beperken tot 
3 disciplines die binnen 3u afgewerkt moeten kunnen worden. 
De organisatie kan meer disciplines aanbieden maar moet atleten de kans geven om aan 4 
disciplines deel te nemen die op elkaar aansluiten. 
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4 Inspiratiedag 25 oktober 2025: Gent 

De jaarlijkse opleidingsdag zal op 25 oktober onder een nieuwe naam (inspiratie dag) worden 
georganiseerd. Opnieuw in Gent. 
Het programma wordt momenteel samengesteld en aan de commissieleden wordt gevraagd om 
interessante topics aan te brengen. 
De workshops rond de leerlijnen worden alvast gevraagd om zeker opnieuw te voorzien. 

5 Jeugddag 

Vanuit de raad van bestuur werd de vraag gesteld of de jeugddag niet teveel verlieslatend is om 
nog te blijven organiseren. Nick Janssens werd hierover bevraagd. Het is een feit dat de 
jeugddag geld kost maar dit is geen onoverkomelijke grote kostenpost om te overwegen dit niet 
meer te organiseren. 
Het aantal deelnemers is al enkele jaren over zijn hoogtepunt heen maar toch blijven er nog 
steeds grote aantallen kinderen een topdag beleven in Gent. Vanuit de commissie is er ook geen 
vraag om de jeugddag niet meer te organiseren, ze vinden dit zeker een meerwaarde. Voor 
kinderen is dit een topdag dat tevens ook zorgt voor een goede teambuilding. Uiteraard is 
evaluatie jaar na jaar nodig om te bepalen of het houdbaar blijft deze dag te organiseren. 

6 Coachzones: vervolg testfase 

Ook in 2025 kunnen clubs een aanvraag doen om tijdens jeugdwedstrijden coachzones te 
voorzien. 
Voornamelijk tijdens wedstrijden met grote deelnemersaantallen kan dit een grote meerwaarde 
zijn. De organisatoren van de BVV’s en PK’s zullen ook de vraag ontvangen om te voorzien in 
coachzones maar het is zeker niet verplicht. 
Coachzones mogen evenwel enkel georganiseerd worden na aanvraag zodat dit ook opgevolgd 
kan worden. Aanvragen worden gedaan bij Liesl (liesl@atletiek.be) 
 
In de coachzones mogen enkel mensen plaats nemen die de rol van coach opnemen, minimum 
leeftijd hiervoor is 15 jaar. Kinderen mogen nooit in de coachzone komen staan. 

7 Scheidsrechterverslagen 

De scheidsrechterverslagen van wedstrijden tijdens het winterseizoen werden opgevolgd. Een 
aantal items blijven regelmatig terugkomen en daarrond zullen ook globale acties worden 
genomen. 
Soms zijn er individuele punten die een kleine aanpassing of bijsturing van de organisatie 
vereisen. 
Algemeen waren er weinig bijzonderheden. 
 
Belangrijkste aandachtspunten: 

- Uurschema’s die niet zijn aangepast aan inschrijvingen met uitlopen van programma’s als 
gevolg 

- Atleten die de kampplaatsen verlaten (is niet toegelaten) 
- Trainers (toeschouwers) die zich niet respectvol gedragen tov juryleden 
- Onvoldoende kogels ter beschikking in Gent 

8 Gebruik eigen werptuigen 

Er is onduidelijkheid over het reglement mbt gebruik van eigen werptuigen. 
De commissie heeft voor jeugd volgende besloten 

- Vortexen moeten steeds verplicht door de organisatie worden voorzien. Atleten mogen 
deze niet zelf meebrengen. 

- Kogels, discussen en speren die de atleet zelf meebrengt moeten vooraf steeds 
gecontroleerd worden op geldigheid. 

o De atleet is niet verplicht zijn persoonlijke tuig te delen met andere deelnemers. 
Dit kan wel als de atleet dat uitdrukkelijk toestemming voor geeft. 

- Atleten met een eigen werptuig mogen geen voorrang krijgen bij het inwerpen en ze 
mogen tevens ook geen extra opwarmpogingen krijgen. Er wordt aangeraden om de 
atleten allen evenveel opwarmpogingen toe te kennen en dit te organiseren door hen 
zoals tijdens de wedstrijd in een rij te plaatsen, zo kan de opwarming ook het meest 
efficiënt en vlot verlopen. 

mailto:liesl@atletiek.be
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Op te nemen bij volgende aanpassing WA-reglement en ook in het reglement specifiek voor 
jeugdwedstrijden (PUP-MIN). 
Wordt ook aan VCJ en BC competitie doorgegeven. 

9 Varia 

Johan kreeg de vraag of ranglijsten voor Pupillen en Miniemen behouden blijven? Er wordt 
gealludeerd dat er geen eerlijke vergelijking meer mogelijk is met de LBFA wedstrijden. 
Daarnaast zou met de vernieuwde competitie een oneerlijkheid ontstaat voor selecties van 
kampioenschappen cadetten. 
 
Antwoord BC jeugd: In de eerste plaats zijn er bij Miniemen amper wijzigingen aan de 
reglementen, hierdoor is er geen reden om aan te nemen dat dit invloed zal hebben op de 
deelname aan kampioenschappen vanaf ze cadet worden. 
Daarnaast is er sowieso geen eerlijke vergelijking mogelijk tussen de atleten op deze leeftijd, 
verschillen in maturiteitstempo en geboortemaand (relatief leeftijdseffect) zorgen ervoor dat de 
biologisch oudere kinderen sowieso bevoordeeld zijn. In die zin relativeren we dan ook het 
belang van ranglijsten op deze leeftijd. Aangezien er wel vraag is naar de ranglijsten kunnen 
deze wel behouden blijven. 

10 Volgende vergadering 

Volgende vergadering wordt nog bepaald. 
 
 
 
 


